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Republika e Kosovës
Republika Kosovo-Republic of Kosovo

Kuvendi - Skupština – Assembly

VI saziv
Prolećna sesija
Plenarna sednica Skupštine

SP-035
Priština, 14, 19, 28 juna i 12, 23, 26 jula 2018

ZAPISNIK

PLENARNE SEDNICE SKUPŠTINE REPUBLIKE KOSOVA ODRŽANE 14, 19, 28
JUNA I 12, 23, 26 JULA 2018

Predsedavao je Kadri Veseli, predsednik Skupštine, pomogli su mu potpredsednici:
Xhavit Halit, Kujtim Shala, Aida Dërguti i Mufera Srbica-Shinik.

Potpredsednik, Xhavit Haliti je otvorio rad sednice prema dnevnom redu pripremljenog od
Predsedništva Skupštine na sednici od 12.06.2018.god.

1. Vreme za deklarisanja van dnevnog reda

Deklarisanja van dnevnog reda su imali sledeći poslanici: Haxhi Avdyli, Luljeta Veselaj-
Gutaj, Albulena Haxhiu, Salih Salihu, Rasim Selmanaj, Zafir Berisha, Islam Pacolli, Besa
Gaxherri i Nait Hasani, njihove su diskusije potpune u transkriptu.

2. Vreme za parlamentarna pitanja

Poslanik Enver Hoti postavio je pitanje ministru  Za obrazovanje, nauku i tehnologiju ,
Shyqiri Bytyqi, u vezi preduzetih postupaka  Ministarstva u nastavnicima sa teškim
zdravstvenim stanjem.
Ministar, Shyqiri Bytyqi, odgovarao je poslaniku.

Poslanik Nezir Çoçaj postavio je pitanje ministru  Za obrazovanje, nauku i tehnologiju ,
Shyqiri Bytyqi, u vezi sa njegovom izjavom o redukciji javnih univerziteta.
Ministar, Shyqiri Bytyqi, odgovarao je poslaniku.
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Poslanik Avdullah Hoti postavio je pitanje ministru  Za ekonomski razvoj , Valdrin Lluka, u
vezi Sporazuma sa JP Pošta i Telekom Kosova, sklopljenog sa Kompanijom Z-Mobile,
nakon Odluke suda arbitraža.
Ministar, Valdrin Lluka, odgovarao je poslaniku.

Poslanik Faton Topalli postavio je pitanje ministru infrastrukture , Pal Lekaj, u vezi sa
cenom  avionskih  karata putovanja.
Ministar, Pal Lekaj, ne prisustvuje sednici.

Poslanik Lutfi Zharku postavio je pitanje ministru infrastrukture , Pal Lekaj, u vezi izjave
ministra Lekaj o nekim projektima od vremena kada je Zharku bio ministar infrastrukture.
Ministar, Pal Lekaj, ne prisustvuje sednici.

Poslanica Besa Baftiu postavila je pitanje ministru zdravstva, Uran Ismaili, u vezi sa
zakašnjenjima  u izgradnji  Pedijatrijske bolnice  Kliničkog univerzitetskog centra.
Ministar, Uran Ismaili, ne prisustvuje sednici.

Poslanik Imet Rrahmani postavio je pitanje ministru za Unutrašnje poslove, Bejtush Gashi,
u vezi sa kompenzacijom pripadnika policije o  dodatnom  i radu u toku zvaničnih praznika.
Ministar, Bejtush Gashi, ne prisustvuje sednici.

Poslanik Bilall Sherifi postavio je pitanje ministru za Unutrašnje poslove, Bejtush Gashi, u
vezi sa ne registrovanim vozilima obuhvaćenih u saobraćajne udese.
Ministar, Bejtush Gashi, ne prisustvuje sednici.

Poslanica Ganimete Musliu postavila je pitanje ministru infrastrukture , Pal Lekaj, u vezi sa
mogućnostima uključivanja građana Vitine u Autoputu Priština - Skoplje.
Ministar, Pal Lekaj, ne prisustvuje sednici.

Poslanica Ganimete Musliu postavila je pitanje ministru za Rad i socijalno staranje, Skender
Reçica, o pravima radnika u privatnom sektoru u vezi plaćanja penzijskog doprinosa.
Ministar, Skender Reçica, ne prisustvuje sednici.

Poslanica Evgjeni Thaçi-Dragusha postavila je pitanje ministru za Trgovinu i industriju,
Bajram Hasani, u vezi preduzetih mera nakon zabrinutosti građana o štetnim materijama
uvoznih dečjih igračaka.
Ministar, Bajram Hasani, odgovarao je poslanici.

Poslanica Albulena Haxhiu postavila je pitanje ministru za Unutrašnje poslove, Bejtush
Gashi, u vezi sa zadržavanjem građana u graničnim prelazima zbog neplaćanja saobraćajnih
kazni.
Ministar, Bejtush Gashi, ne prisustvuje sednici.

Poslanica Albulena Haxhiu postavila je pitanje ministru infrastrukture , Pal Lekaj, u vezi ne
organiziranja  ispita za šofere instruktore.
Ministar, Pal Lekaj ne prisustvuje sednici.

Poslanik Sami Kurteshi postavio je pitanje ministru za rad i socijalno staranje, g-dinu ,
Skender Reçica, u vezi procesa sklapanja sporazuma između Kosova i Švajcarske o
penzijama građana Kosova koji su radili u Švajcarskoj.
Ministar, Skender Reçica ne prisustvuje sednici.
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Poslanik Sami Kurteshi postavio je pitanje ministru infrastrukture , Pal Lekaj,u vezi planova
Vlade za otvaranje  graničnog prelaza između Kosova i Makedonije u Stanaj - Bellanoc, na
putu Gnjilane – Kumanovo (Makedonija).
Ministar, Pal Lekaj ne prisustvuje sednici.

Poslanik Bekim Haxhiu postavio je pitanje Premijeru, Ramush Haradinaj, u vezi sa
obustavom razmatranja zahteva opština za povratak javne imovine, menadžirane od
Kosovske agencije za  privatizaciju u vlasništvu opština.
Premijer Ramush Haradinaj, ne prisustvuje sednici.

Poslanik Bekim Haxhiu postavio je pitanje ministru Zdravstva , Uran Ismaili, u vezi sa
funkcionalizaciju   nabavljene aparature iz projekta „modernizacija usluga invazivne
kardiologije u Kliničkom bolničkom univerzitetskom centru Kosova.
Ministar, Uran Ismaili ne prisustvuje sednici.

Predsedavajući je prekinuo rad sednice u 13:00, da bi se sednica nastavila 19. 06. 2018.
god.

Utorak, 19.06. 2018. god.
Nastavak plenarne sednice

Potpredsednik Skupštine, Xhavit Haliti procedovao je sa nedovršenim tačkama od 14 06.
2018. god.

Skupština je na predlog predsednika PG AAK-a Ahmet Isufi, minutom ćutnje je odao poštu
g-dinu Hilmi Haradinaj, preminulom ocu Premijera Republike Kosova.

Po tom je sednica nastavila rad prema dnevnom redu:

3. Interpelacija sa ministrom za Evropske integracije, g-đom Dhurata Hoxha u vezi
sprovođenja Nacionalnog programa za Sprovođenje sporazuma za stabilizaciju i
pridruživanje, za IV kvartal (K 4) 2017.god. i prvi kvartal (K 1) 2018.god.

Predsedavajući je informisao Skupštinu da je PG LDK-a podnela zahtev da se poziva na
interpelaciju ministar Dhurata Hoxha u vezi  sprovođenja Nacionalnog programa za
Sprovođenje sporazuma za stabilizaciju i pridruživanje, za IV kvartal (K 4) 2017.god. i prvi
kvartal (K 1) 2018.god.

Isto tako je informisao poslanike o vremenu trajanja interpelacije  od 3 časova, kako i o
predviđenom vremenu za svaku parlamentarnu grupu i za poslanike bez parlamentarne
grupe.

Predsedavajući je pozvao predlagača interpelacije da uzme reč

Predsednik PG – LDK-a Avdullah Hoti, je izneo i obrazložio pitanje o kome je zahtevana
interpelacija i predložio mociju za usvajanje. Diskusija poslanika Hoti je potpuna u
transkriptu.
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Po tom je predsedavajući pozvao g-đu Dhurata Hoxha da iznosi stav Vlade po tom pitanju.

Ministar  Evropskih integracija, Dhurata Hoxha, je iznela stav Vlade po tom pitanju.
Diskusija g-đe Dhurata Hoxha je potpuna u transkriptu.

Za interpelaciju  su diskutovali poslanici:

Za interpelancën e ministres së Integrimit Evropian, diskutuan deputetët: Ilir Deda, u ime
PG - LDK-a ; Elmi Reçica, u ime PG - PDK-a; Fitore Pacolli, u ime PG - LVV-a ; Shqipe
Pantina, u ime PG - PSD-a; Ahmet Isufi, u ime PG - AAK-a ; Bilall Sherifi, u ime PG -
Nismës Socialdemokrate, Valentina Bunjaku-Rexhepi, Andin Hoti, Sami Kurteshi, Time
Kadrijaj, Milaim Zeka, Hykmete Bajrami, Shemsi Syla, Faton Topalli, Muharrem Nitaj,
Nezir Çoçaj, Arbër Rexhaj i Rexhep Selimi, njihove su diskusije potpune u transkriptu.

Na kraju diskusija, ministar Dhurata Hoxha je dala dodatne objašnjenja u vezi debate.

Nakon diskusija, poslanik Avdullah Hoti, u ime predlagača interpelacije je izneo  Predlog
Rezolucije  u vezi interpelacije.

Po tom je predsedavajući rekao da zbog izostanka kvoruma glasanje se odlaže.

Glasanje o Predlogu-rezolucije iz interpelacije sa ministrom za evropske integracije je
realizovano 28.06.2018.god.

Rezultat glasanja je sledeći :

Za -------------------67,
Protiv ---------------1,
Uzdržanih -----------1.

Skupština je većinom glasova usvojila ovu :

R E Z O L U C I J U

1. Da u roku od dve nedelje, Vlada dostavlja Skupštini Nacionalni program (ponovno
razmatran) za sprovođenje SSP za 2018.god., plan koji uzme u obzir dosadašnja zakašnjenja

2. Parlamentarna komisija za SSP i Komisija za Evropske integracije da razmatraju ovaj
program u roku od dve nedelje sa dotičnim zvaničnicima Vlade i da Skupštini podnesu
pismeni  izveštaj, identificirajući prioritetne mere i odgovorne institucije.

3. Nakon svaka tri meseca, Parlamentarna komisija za SSP-a Skupštini podnese pismeni
izveštaj o realizaciji Nacionalnog programa za sprovođenje SSP-a.

4. Sve parlamentarne komisije se obavezuju da prate rad vladinih dinkastera i ostalim
institucijama iz svog delokruga u vezi njihovih predviđenih zadataka u Nacionalnom
programu za sprovođenje SSP-a
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5. Da u roku od dve nedelje, Skupština izradi Akcioni plan za ubrzavanje procedura za
nacrte zakona koji se odnose na Agendi Evropskih reformi i SSP, koji čekaju usvajanje.

4. Prvo razmatranje Nacrta zakona o pravnim aktima

Predsedavajući je informisao Skupštinu, da je Komisija za zakonodavstvo, mandate,
imunitet, Poslovnik   i nadzor Agencije protiv korupcije razmatrala ovaj N/Z i Skupštini
preporučuje da se isti ne usvaja.

U ime Vlade, ministar prevede, Abelard Tahiri, pred Skupštinom je izneo i obrazložio u
celini sadržaj i strukturu navedenog N/Z i pozvao poslanike da ga usvajaju.

Po tom je predsedavajući otvarao raspravu za razmatranje u načelu ovog N/Z.

U vezi ovog N/Z svoj doprinos su dali sledeći poslanici: Albulena Haxhiu u ime
funkcionalne komisije za zakonodavstvo … ; Korab Sejdiu, u ime PG - LDK-a ; Elmi
Reçica, u ime PG - PDK-a; Shqipe Pantina, u ime PG - PSD-a; Ahmet Isufi, u ime PG -
AAK-a ; Sami Kurteshi, Faton Topalli, Fatmir Xhelili dhe Time Kadrijaj, njihove su
diskusije potpune u transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je konstatovao nedostatak kvoruma za odlučivanje i
glasanje se odlaže.

Glasanje u načelu za Nacrt zakona o pravnim aktima je obavljeno 12.07.2018.god.

Rezultat glasanja je sledeći :

Za ------------------ 31,
Protiv ------------- 27,
Uzdržanih --------- 10.

Skupština je donela ovu: :
O D L U K U

Ne usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-030 i o pravnim aktima.

U nastavku, na predlog predsednika PG LDK-a , Avdullah Hoti, u ime predlagača tri
nacrta zakona u tačkama: 5, 6 i 7. dnevnog reda, Skupština je odlučila da se ove tačke
razmatraju kao u nastavku:

5. Prvo razmatranje Nacrta zakona o izmenama i dopunama Zakona br. 05/L-028 o
porezu na lični dohodak

6. Prvo razmatranje Nacrta zakona o izmenama i dopunama Zakona br. 05/L-029 o
porezu na prihodu korporacija

7. Prvo razmatranje Nacrta zakona o izmenama i dopunama Zakona br. 05/L-037 o
porezu na dodatnu vrednost.
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Predsedavajući je informisao Skupštinu, da je Komisija za  budžet i finansije razmatrala
gore navedene nacrte zakona.

Predsednika PG LDK-a , Avdullah Hoti u ime predlagača, izneo i obrazložio sadržaj sva tri
N/Z i pozvao poslanike da ih usvajaju.

Po tom je predsedavajući otvarao raspravu za razmatranje u načelu ovih N/Z.

U vezi ova tri nacrta zakona, svoj doprinos su dali sledeći poslanici: Lumir Abdixhiku, u
ime funkcionalne Komisije za budžet i finansije ; Hykmete Bajrami, u ime PG - LDK-a ;
Safete Hadërgjonaj, u ime PG - PDK-a; Albin Kurti, u ime PG - LVV-a ; Dardan Sejdiu, u
ime PG - PSD-a; Ahmet Isufi, u ime PG - AAK-a ; Bilall Sherifi u ime PG - PSD-a ,
Muharrem Nitaj, Milaim Zeka, Ramiz Kelmendi i Adem Mikullovci, kao i Ministar
finansija , Bedri Hamza, njihove su diskusije potpune u transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je konstatovao nedostatak kvoruma za odlučivanje i
glasanje za ova tri N/Z se odlaže.

Glasanje u načelu za ova tri nacrta zakona   je obavljeno 28.06.2018.god.

Za Nacrta zakona o izmenama i dopunama Zakona br. 05/L-028 o porezu na lični dohodak.

Rezultat glasanja je sledeći :

Za ------------------- 15,
Protiv -------------- 47,
Uzdržanih ----------- 3.

Skupština je donela ovu: :

O D L U K U

Ne usvaja se Nacrt zakona br. 06/L-052 o izmenama i dopunama Zakona br. 05/L-028 o
porezu na lični dohodak

Za Nacrt  zakona o izmenama i dopunama Zakona br. 05/L-029 o porezu na prihodu
korporacija,

Rezultat glasanja je sledeći :

Za ------------------ 19,
Protiv ------------- 44,
Uzdržanih ---------- 4.

Skupština je donela ovu: :
O D L U K U
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Ne usvaja se Nacrt zakona br. 06/L-050 o izmenama i dopunama Zakona br .05/L-029 o
porezu na prihodu korporacija.

Za Nacrt zakona o izmenama i dopunama Zakona br . 05/L-037 o porezu na dodatnu
vrednost.

Rezultat glasanja je sledeći :

Za ------------------ 17,
Protiv ------------- 45,

Uzdržanih ----------- 4.

Skupština je donela ovu: :

O D L U K U

Ne usvaja se Nacrt zakona br. 06/L-051 o izmenama i dopunama Zakona br .05/L-037 o
porezu na dodatnu vrednost.

* * *

U nastavku, za reč se javila poslanica Saranda Bogujevci, koja je govorila  o međunarodnom
danu  za eliminisanje seksualnog nasilja u konfliktima. Govor poslanice Bogujevci je
potpun u transkriptu.

* * *

9. Razmatranje Godišnjeg financijskog izveštaja budžeta Republike Kosova za
2017.god.

Predsedavajući je informisao Skupštinu da je Funkcionalna komisija za budžet, razmatrala
ovaj Izveštaj i Skupštini predlaže njegovo usvajanje.

Po tom je pozvan ministar finansija, Bedri Hamza da iznosi i obrazlaže izveštaj.

Ministar, Hamza, pred Skupštinom je izneo i obrazložio navedeni izveštaj.

U vezi ove tačke dnevnog reda svoj doprinos su dali i poslanici: Lumir Abdixhiku, u ime
Komisije za budžet i finansije  i u ime PG - LDK-a , Safete Hadërgjonaj, u ime PG - PDK-
a; Ali Lajçi, u ime PG - LVV-a i Shemsi Syla, njihove su diskusije potpune u transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je konstatovao nedostatak kvoruma za odlučivanje i
glasanje za ovaj Izveštaj se odlaže.

Glasanje o Godišnjem  financijskog izveštaja budžeta Republike Kosova za 2017.god.
je obavljeno dana 23.07.2018.god.



8

Rezultat glasanja je sledeći :

Za ------------------ 60,
Protiv -------------- 7,

Uzdržanih ---------- 0.

Skupština je većinom glasova donela ovu:

O D L U K U

Usvaja se Godišnji  financijski izveštaj  budžeta Republike Kosova

10. Razmatranje Godišnjeg izveštaja rada Agencije za menadžiranje memorijalnih
kompleksa Kosova za 2017.god.

Predsedavajući je informisao Skupštinu da je Funkcionalna komisija za poljoprivredu,
šumarstvo, razvoj sela, životnu sredinu i prostorno planiranje, kao i Komisija za budžet i
finansije  , razmatrale su  ovaj Izveštaj i Skupštini predlaže njegovo usvajanje.

Po tom je predsedavajući otvarao raspravu za razmatranje ovog Izveštaja.

U vezi ovog Izveštaja doprinos su dali sledeći poslanici: Besa Gaxherri, u ime Komisije za
poljoprivredu … i u ime PG - LDK-a ; Lumir Abdixhiku Komisije za budžet i finansije ;
Ganimete Musliu, u ime PG - PDK-a; Shemsi Syla, u ime PG - LVV-a ; Faton Topalli, u
ime PG - PSD-a, Bekim Haxhiu, Gani Dreshaj, Saranda Bogujevci, Arbër Rexhaj, Time
Kadrijaj i Ali Lajçi, njihove su diskusije potpune u transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je konstatovao nedostatak kvoruma za odlučivanje i
glasanje za ovaj Izveštaj se odlaže za neku od narednih sednica.

11. Razmatranje Godišnjeg izveštaja rada Saveta Kosova o kulturnom nasleđu, za
2017.god.

Predsedavajući je informisao Skupštinu da je Funkcionalna komisija za obrazovanje … kao
i Komisija za budžet i finansije  , razmatrale su  ovaj Izveštaj i Skupštini predlaže njegovo
usvajanje.

Po tom je predsedavajući otvarao raspravu za razmatranje ovog Izveštaja.

U vezi ovog Izveštaja doprinos su dali sledeći poslanici: Ismajl Kurteshi, u ime Komisije za
obrazovanje … u ime PG - LVV-a ; Lumir Abdixhiku, U ime Komisije   budžet i finansije
; Nezir Çoçaj, u ime PG - PDK-a; Faton Topalli, u ime PG - PSD-a, Teuta Haxhiu, u ime
PG - AAK-a i Adem Mikullovci, njihove su diskusije potpune u transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je konstatovao nedostatak kvoruma za odlučivanje i
glasanje za ovaj Izveštaj se odlaže za neku od narednih sednica.
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Glasanje o Godišnjem izveštaju rada  Saveta Kosova o kulturnom nasleđu, za
2017.god.  je obavljeno dana 23.07.2018.god.

Rezultat glasanja je sledeći :

Za ------------------ 12,
Protiv -------------- 38,

Uzdržanih ---------- 17.

Skupština je donela ovu: :
O D L U K U

Ne usvaja se Godišnji izveštaj  rada  Saveta Kosova o kulturnom nasleđu, za 2017.god.

12. Razmatranje godišnjeg izveštaja rada Državne agencije za zaštitu ličnih podataka
za 2017.god.

Predsedavajući je informisao Skupštinu da je Funkcionalna Komisije za unutrašnje poslove..
kao i Komisija za budžet i finansije  , razmatrale su  ovaj Izveštaj i Skupštini predlaže
njegovo usvajanje.

Po tom je predsedavajući otvarao raspravu u vezi ovog Izveštaja.

U vezi ovog Izveštaja, svoj doprinos su dali i poslanici: Lumir Abdixhiku u ime Komisije
za budžet i finansije Fatmir Xhelili, u ime PG - PDK-a; Xhelal Sveçla, u ime PG - LVV-a
; Faton Topalli, u ime PG - PSD-a; Muharrem Nitaj, u ime PG - AAK-a i Ismajl Kurteshi,
njihove su diskusije potpune u transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je konstatovao nedostatak kvoruma za odlučivanje i
glasanje za ovaj Izveštaj se odlaže za neku od narednih sednica.

Glasanje o godišnjem izveštaju rada Državne agencije za zaštitu ličnih podataka za
2017.god. je obavljeno 23.07.2018.god.

Rezultat glasanja je sledeći :

Za ------------------ 55,
Protiv -------------- 0,

Uzdržanih --------- 12.

Skupština je većinom glasova donela ovu:

O D L U K U

Usvaja se Godišnji izveštaj  rada Državne agencije za zaštitu ličnih podataka za 2017.god.
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Po tom je predsedavajući, zbog izostanka kvoruma za odlučivanje, u dogovoru sa
predstavnicima parlamentarnih grupa je prekinuo rad sednice u 18.20 časova.  Za nastavak
ove sednice odlučiće Predsedništvo   Skupštine.

Četvrtak, 28 .06. 2018 . god.
Nastavak plenarne sednice

Potpredsednik Xhavit Haliti, otvorio je rad nastavka plenarne sednice sa nedovršenim
tačkama dnevnog reda od  14 i 19.06.218.god. sa procedovanjem Nacrta zakona i izveštaja
razmatranih navedenih datuma.

Predsedavajući je konstatovao da za tačke dnevnog reda: 4, 9, 10, 11 i 12. nema kvoruma za
odlučivanje i proces glasanja se odlaže.

U nastavku se procesovalo sa ostalim tačkama dnevnog reda.

8. Drugo razmatranje Nacrta zakona o rudnicima i mineralima

Predsedavajući je informisao Skupštinu da su parlamentarne komisije razmatrale ovaj nacrt
zakona i Skupštini preporučuju njegovo usvajanje sa predloženim amandmanima.

On je pozvao predsednicu Komisije za ekonomski razvoj …, poslanicu Sala Berisha- Shala,
da pred Skupštinom iznosi i obrazlaže Izveštaj sa preporukama Komisije.

Poslanicu Sala Berisha- Shala,  predsednica Komisije za ekonomski razvoj … je u ime
Komisije obrazložila Izveštaj sa preporukama  ujedno i predlagača Nacrta zakona, pozvala
poslanike da ga usvajaju. Njena je diskusija potpuna u transkriptu.

Na ovaj Nacrt zakona je predloženo ukupno 45 amandmana.

Predsedavajući je izneo na glasanje predložene amandmane ali zbog izostanka kvoruma,
glasanje amandmana i N/Z u celini, se odlaže.

U nastavku plenarne sednice 12.07.2018.god., predsednik Skupštine, Kadri Veseli, je
informisao Skupštinu da se gore navedeni N/Z privremeno se otklanja sa dnevnog reda dok
će Agencija protiv korupcije podneti izveštaj.

13. Predlog za formiranje Parlamentarne istražne komisije u vezi imenovanja visokih
civilnih zvaničnika u državnu administraciju Republike Kosova.

Predsedavajući je informisao Skupštinu da je PG Nisma, na osnovu Zakona za
parlamentarnu istragu, Skupštini je predložila formiranje Parlamentarne istražne komisije u
vezi imenovanja visokih civilnih zvaničnika u državnu administraciju Republike Kosova.
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Po tom je pozvao predsednike parlamentarnih grupa, koji nisu predložili ranije članove
Komisije da to učine.

Parlamentarna grupa Lista Srpska nije predložila člana u ovoj Komisiji.

Nakon predloga članova iz ostalih parlamentarnih grupa, predsedavajući je izneo na glasanje
formiranje ove Komisije.

Rezultat glasanja je sledeći :

Za ------------------- 59,
Protiv --------------- 0,

Uzdržanih ------------ 2.

Skupština je većinom glasova donela ovu:

O D L U K U
Za formiranje Parlamentarne istražne komisije i uvezi sa imenovanjima visokih civilnih

zvaničnika ili državnoj administraciji Republike Kosova.

I. Formira se Parlamentarna istražna komisija u ovom sastavu:

1. Mimoza Kusari-Lila,................ iz PG -a LDK-a , Predsedavajuća,
2. Dardan Sejdiu, ......................... iz PG -a PSD-a, zamenik predsedavajuće,
3. Mirjeta Kalludra,...................... iz PG -a LDK-a , član ,
4. Bekim Haxhiu,..........................iz PG -a PDK-a, član
5. Xhevahire Izmaku, ...................iz PG -a PDK-a, član ,
6. Liburn Aliu, ..............................iz PG -a LVV-a, član
7. Salih Zyba, ........... ....................iz PG -a LVV-a, član
8. Shkumbin Demaliaj, .................iz PG -a AAK-a , član ,
9. ...................................................iz PG Lista Srpska , član,
10. Enver Hoti,................................iz PG -a Nisma, član i
11. Duda Balje, ..............................iz GP “6+”, član.

II. Mandat ove komisije, prema tačci I ove odluke je definisan članom 6 Zakona o
parlamentarnoj istrazi.

14. Predlog za formiranje Parlamentarne istražne komisije u vezi  rasvetljavanja
slučaja proterivanja šest turskih građana, dana 29.03.2018.god.

Predsedavajući je informisao Skupštinu da je PG LDK-a, podržana od 40 poslanika
potpisnika, na osnovu Zakona o parlamentarnoj istrazi Skupštini je podnela predlog za
formiranje Parlamentarne istražne komisije u vezi  rasvetljavanja slučaja proterivanja šest
turskih građana, dana 29.03.2018.god.

Po tom je pozvao predsednika PG LDK-a, poslanika Avdullah Hoti da pred Skupštinom
iznosi predlog za formiranje parlamentarne komisije po tom pitanju.
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Predsednik PG LDK-a Avdullah Hoti, je pred Skupštinom izneo i obrazložio predlog za
formiranje ove Komisije. Njegova diskusija je potpuna u transkriptu.

U nastavku on je pozvao predsednike parlamentarnih grupa koji nisu ranije predložile
kandidate za ovu komisiju da daju predloge.

Parlamentarna grupa Lista Srpska nije predložila člana u ovoj Komisiji.

Nakon predloga članova iz ostalih parlamentarnih grupa, predsedavajući je izneo na glasanje
formiranje ove Komisije.

Rezultat glasanja je sledeći :

Za ----------------------- 58,
Protiv ------------------- 1,
Uzdržanih --------------- 4.

Skupština je većinom glasova donela ovu:

O D L U K U
Za formiranje Parlamentarne istražne komisije u vezi  rasvetljavanja slučaja

proterivanja šest turskih građana, dana 29.03.2018.god.

I. Formira se Parlamentarna istražna komisija u ovom sastavu:

1. Xhelal Sveçla, ......................... iz PG -a LVV-a, predsedavajući
2. Driton Selmanaj, ..................... iz PG -a LDK-a , zamenik predsedavajućeg,
3. Anton Quni, ............................. iz PG -a LDK-a , član ,
4. Hajdar Beqa, ............................iz PG -a PDK-a, član
5. Ganimete Musliu, .....................iz PG -a PDK-a, član ,
6. Sami Kurteshi, ..........................iz PG -a LVV-a, član
7. Dardan Molliqaj, .......................iz PG -a PSD-a, član ,
8. Muharrem Nitaj, .......................iz PG -a AAK-a , član ,
9. ...................................................iz PG Lista Srpska, član /e,
10. Haxhi Shala, ..............................iz PG -a Nisma , član i
11. Bahrim Šabani, ........................iz GP “6+”, član .

II. Mandat ove Parlamentarne istražne komisije iz tačke I ove Odluke je četiri meseca.

15. Parlamentarna rasprava u vezi Srednjoročnog okvira troškova 2019-2021

Predsedavajući  je pozvao predsednika PG LDK-a da iznosi pitanje zašto je zahtevana
parlamentarna rasprava.
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Predsednik PG LDK-a Avdullah Hoti, je u ime podnosioca zahteva izneo  pitanje o kojoj je
zahtevana parlamentarna rasprava. Njegova je diskusija potpuna u transkriptu.

Predsedavajući je otvarao raspravu u vezi Srednjoročnog okvira troškova 2019-2021.
U vezi ove tačke, doprinos su dali poslanici: Safete Hadërgjonaj, u ime PG - PDK-a;
Arbërie Nagavci, u ime PG - LVV-a ; Lumir Abdixhiku, Ali Lajçi, Haxhi Avdyli, Shemsi
Syla, Vjosa Osmani-Sadriu, Ismajl Kurteshi, Dardan Sejdiu, Enver Hoti, Valentina
Bunjaku-Rexhepi, Bekim Haxhiu, Milaim Zeka, Naser Rugova, Arbër Rexhaj, Ilir Deda,
Drita Millaku, Sami Kurteshi, Fatmire Kollçaku i Bilall Sherifi, kao i Ministar, Bedri
Hamza, njihove su diskusije potpune u transkriptu.

Na kraju diskusija, predsednik GP - LDK-a , Avdullah Hoti je dao dodatna objašnjenja i
predložio za usvajanje Predlog rezolucije sa tri tačke.

U nastavku predsedavajući je konstatovao da u izostanku kvoruma glasanje za ovu tačku
dnevnog reda se odlaže.

Glasanje o Predlogu rezolucije PG-a LDK-a, je obavljeno 23.07.2018.god.

Rezultat glasanja je sledeći :

Za -------------29
Protiv --------47

Uzdržanih ------11

Skupština nije usvojila Predlog rezolucije, predloženu od PG LDK-a u vezi sa
Srednjoročnim  okvirom troškova 2019-2021.

Na kraju predsedavajući je informisao Skupštinu da se poslanica Emilija Redžepi priključila
PG AAK-a i svoju parlamentarnu aktivnost će nastaviti u toj parlamentarnoj grupi.

Predsedavajući je prekinuo rad sednice u 18.45.

***
Plenarna sednica od 12. i 13. 07.2018.god. je glasala o nacrtima zakona, izveštajima i jednu
Rezoluciju sa gore navedenih tačaka dnevnog reda, odlučivanje istih je dato na kraju
dotičnih tačaka.

Dok je 26.07.2018.god. odlučeno da se glasanje Izveštaja agencije za menadžianje
memorijalnih kompleksa Kosova obavlja na narednoj sednici.

Predsednik je proglasio zatvoren rad plenarne sednice, 26.07.2018.god. u 11:00 časova.

Predsednik Skupštine

Kadri VESELI
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Zapisnik je sastavila :
Direkcija za plenarna i proceduralna pitanja .


